
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 20/2012 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 684/2012                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αναβολή λήψης απόφασης επί του 22ου θέματος 
«Επί αιτήματος ομάδας πολιτών για τον 
ηλεκτροφωτισμό γηπέδου ποδοσφαίρου 5Χ5 στο 
χώρο του Ι.Ν. Αγίου Τιμοθέου». 

 
         Σήμερα 5 Νοεμβρίου του έτους 2012 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 συνήλθε σε 
τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου 
Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 1-11-2012 γραπτή 
πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους Δημοτικών & 
Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του Τοπικού Συμβουλίου 
Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010 και του άρθρου 7 
του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού επί 
συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  36 μέλη: 
 

                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 
1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 4)Γ. Μιχαηλίδης, 
5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 7)Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 
8)Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου, 9)Π. Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 
11)Θ.Αγγελίνας, 12)Λ. Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 
14)Ν.Μωυσιάδης, 15)Χ. Κούτρας, 16)Π. Τσαπαρόπουλος, 
17)Α.Καγκελίδης, 18)Μ. Παπαϊωάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Γ. Κάκαρης, 
21)Β. Παπαδόπουλος, 22)Α. Νεστορόπουλος, 23)Α. Γκαμπέσης, 
24)Κ.Κοστογλίδου, 25)Α. Βασιάδης, 26)Β. Γιαννουλάκης, 
27)Χ.Τσιούντας, 28)Ε. Γουναράς, 29)Γ. Σουμπέκας, 30)Κ. Παναγιωτίδης, 
31)Δ. Γκέκα, 32)Α. Παπαδόπουλος, 33)Σ. Κουμτσίδης, 34)Ι. Σοφρόνωφ, 
35)Γ. Μελιόπουλος, 36)Ι.Αγγέλογλου. 

Ν. Μαυροκεφαλίδης, Χ. Γαϊτάνου, 
Κ.Συμεωνίδης, Κ.Κουτσαντάς, 
Λ.Τσαβδαρίδης. 

Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                               Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                               Τ.Σ. Νέων 

Δ. Κουλουριώτης, Ε. Εμμανουηλίδης, Χ. Δουλγερίδου. Κ.Καπανίδης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Η. Τσιαμήτρος, Θ. Σούλας, Ι. Λιάτσιου, Σ. Κρομμύδας, Η.Σοφιανίδης,  Σ. Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι.Παπαδόπουλος, 
Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι.Χειμώνας, Κ. Νένος, 
Χ. Τσανασίδης, Ν. Αγγέλου, Ι. Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ.Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση: 1) Κατά την προ ημερησίας διάταξη συζήτηση προσήλθαν οι κ.κ.Χ.Τσιούντας, Κ.Κοστογλίδου και αποχώρησαν οι κ.κ. 
Χ.Κούτρας, Σ.Κουμτσίδης, Λ.Πουλασουχίδης, Γ.Κάκαρης, Ν.Τσιαμήτρος, Α.Παπαδόπουλος. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 662/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Λ.Πουλασουχίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 663/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Γ.Κάκαρης και αποχώρησε ο κ .Γ.Σουμπέκας. 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 664/2012 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Σουμπέκας. 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 665/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Βασιάδης, Α.Παπαδόπουλος, Σ.Κουμτσίδης και 
αποχώρησαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Μ.Σουμελίδης, Γ.Κάκαρης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 667/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ, Χ.Κούτρας και αποχώρησαν οι 
κ.κ. Μ.Παπαϊωάννου, Γ.Σουμπέκας, Χ.Τσιούντας, Σ.Κουμτσίδης, Α.Γκαμπέσης, Β.Σταυροπούλου, Ε.Γουναράς.  
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 670/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Γ.Κάκαρης και αποχώρησαν οι κ.κ. Α.Βασιάδης, 
Α.Νεστορόπουλος, Π.Τσαπαρόπουλος. 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 673/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.Α,Βασιάδης, Π.Τσαπαρόπουλος και Β.Σταυροπούλου. 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 675/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Α.Νεστορόπουλος, Ε.Γουναράς και αποχώρησαν οι 
κ.κ.Τ.Χατζηαθανασίου, Γ.Κάκαρης, Ν.Μωυσιάδης. 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 678/2012 απόφασης προσήλθε η κ.Μ.Παπαϊωάννου και αποχώρησε ο κ.Κ.Παναγιωτίδης. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 679/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ. Π.Τσαπαρόπουλος. 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 681/2012 απόφασης αποχώρησε ο κ.Α.Βασιάδης. 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 683/2012 απόφασης προσήλθε ο κ.Κ.Παναγιωτίδης. 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 684/2012 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ.Θ.Θεοδωρίδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 685/2012 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ.Ν.Μωυσιάδης, Γ.Μελιόπουλος, Ι.Σοφρόνωφ. 

 



 
Στη συνέχεια ο Προεδρεύων Αντιπρόεδρος, εισηγούμενος το 22ο θέμα της 

ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 31-10-2012 εισηγητικό 
σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη,  που έχει ως εξής:  

Με  την  υπ’αριθμ. 53647/10-10-2012 αίτηση του Κέντρου Κοινωνικής προστασίας 
αλληλεγγύης, αθλητισμού παιδείας και προσχολικής αγωγής(ΝΠΔΔ) του Δήμου 
Βέροιας, των υπ’ άριθμ. 56606/29-10-2012  ομαδικών αιτήσεων δημοτών και του Ιερέα 
του Ι.Ν. Αγ.Τιμοθέου Βέροιας, ζητείται από τον Δήμο Βέροιας να προβεί στον 
ηλεκτροφωτισμό γηπέδου 5χ5 που βρίσκεται εντός του χώρου του Ι.Ναού. 

Σύμφωνα με το παραχωρητήριο που μας υποβλήθηκε, η κυριότητα του χώρου 
ανήκει στο Υπ.Οικονομικών το οποίο παραχώρησε την χρήση  στην Ι.Μητρόπολη 
Βέροιας για δημιουργία ενορίας. Συνεπώς δεν υπάρχει καμία διάταξη του νόμου που 
να επιτρέπει την έγκριση της αίτησης καθώς ο Δήμος Βέροιας ηλεκτροφωτίζει μόνο 
κοινόχρηστους χώρους. 
Ύστερα από τα ανωτέρω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει  

1. Για  την  απόρριψη ή την έγκριση του αιτήματος κατόπιν τεκμηρίωσης.  
2. Σε περίπτωση έγκρισης του αιτήματος να αποφασίσει περαιτέρω εάν η 

δαπάνη ΔΕΗ ηλεκτροφωτισμού του γηπέδου 5χ5 θα βαραίνει το ΝΠΔΔ, την 
Ι.Μητρόπολη ή τον Δήμο Βέροιας.  
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Τ.Χαλκιάς(Ιερέας): Θα ήθελα να σας πω ότι έχουμε φτιάξει ένα κανονικό γήπεδο, 

με περίφραξη με δίχτυα ύψους 6 μέτρων.  
Ο χώρος είναι αποτέλεσμα δωρεάς, αν και οι περισσότεροι δε γνωρίζουν καν την 

ύπαρξη εκκλησίας κάτω από το παλιό στρατολογικό γραφείο Βέροιας. Δεν υπάρχει 
χώρος, παρά μόνο μια μικρή παιδική χαρά. Κάναμε ένα χώρο που τον δώσαμε στα παιδιά. 

Είμαστε ΝΠΔΔ. Έχω συγκεντρωμένες πάνω από 150 υπογραφές συμπολιτών, 
συστατικές της Δημάρχου, Αντιδημάρχων, ο υπεύθυνος αθλητισμού ο κ.Παυλίδης μας 
βοήθησε. Ένας μόνο συμπολίτης μας αντιδρά και μας έχει κάνει άνω-κάτω, αλλά με την 
ευκαιρία αυτή θα ήθελα ένα ψήφισμα του Δ.Σ. υπέρ της πρωτοβουλίας αυτής.  

Νεστορόπουλος: Που βρίσκεται το γήπεδο αυτό; 
Τ.Χαλκιάς(Ιερέας): Κάτω από το παλιό στρατολογικό γραφείο. Μιλάμε για ένα 

μικρό γήπεδο που έγινε για τα παιδιά της περιοχής. Είναι κοινόχρηστος χώρος και μη μου 
λέτε το αντίθετο, διότι και η αυλή του Γηροκομείου που είναι ΝΠΙΔ φωταγωγείται από το 
Δ.Βέροιας. Ακόμη κι οι ιδιωτικοί δρόμοι φωταγωγούνται από το Δήμο. Δε ζητούμε να 
φωταγωγηθεί η εκκλησία. Δεν είναι αυτό το αίτημά μας. Ζητούμε να φωταγωγηθεί το 
γήπεδο που παίζουν τα παιδιά.  

Νεστορόπουλος: Τι φωτισμός απαιτείται για το γήπεδο; Έχει γίνει μελέτη από το 
αρμόδιο τμήμα του Δήμου; Θα μπει κάποιος στύλος με προβολείς και πόσους;  

Παυλίδης: Έχει ήδη τοποθετηθεί ένας στύλος κι έχουμε βάλει ένα μικρό 
προβολέα. 

Νεστορόπουλος: Εξυπηρετεί τις ανάγκες του γηπέδου; Γιατί διαμαρτύρεται ο 
δημότης; 

Λαζαρίδης: Γιατί παίζουν τα παιδιά και τον ενοχλούν με το θόρυβο που κάνουν. 
Κορωνάς: Εγώ θα ήθελα να ξέρω το κόστος που καλείται να πληρώσει ο Δήμος. 

Θα πληρώσει το κόστος κατασκευής του πυλώνα που θα τοποθετηθούν οι προβολείς; Θα 
καλύψει και το κόστος λειτουργίας; Θα ήθελα ξεκάθαρες απαντήσεις για να ξέρουμε 
ακριβώς τι ψηφίζουμε. 

Λαζαρίδης: Από ότι φαίνεται έχει ήδη τοποθετηθεί από το Ν.Π. ΚΑΠΑ κι εμείς 
θα κληθούμε να καλύψουμε το κόστος του ηλεκτρικού ρεύματος. 

Κορωνάς: Αρκεί ο υπάρχων προβολέας ή πρέπει να τοποθετηθεί και δεύτερος 
στύλος;  

Παυλίδης: Καλυπτόμαστε με τον υπάρχοντα φωτισμό. 
Τ.Χαλκιάς(Ιερέας): Μόνο ένας άνθρωπος έχει πρόβλημα και με τον οποίο έχει 

διαμάχη η εκκλησία. Κανένας άλλος. Έχω στα χέρια μου ψηφίσματα από τις Γ.Σ. όλων 
των κοντινών στο γήπεδο πολυκατοικιών.  



Κορωνάς: Είναι κλειστός αυτός ο χώρος; Μπορούν να παίζουν ελεύθερα τα 
παιδιά; Υπάρχει πόρτα; 

Δήμαρχος: Για να συνεισφέρω λίγο  στη συζήτηση, ο χώρος αυτός αποτελεί παλιό 
αίτημα των κατοίκων της περιοχής, όπως κι ο ευπρεπισμός του Ιερού Ναού, γιατί 
πλήθυναν οι κάτοικοι της περιοχής αυτής λόγω και της κατασκευής νέων πολυκατοικιών. 

Δεν υπήρχε χώρος διαμορφωμένος για να παίζουν τα παιδιά της περιοχής. 
Προφανώς μέσα σε αυτό το πλαίσιο δημιουργήθηκε ο χώρος αυτός και θα έλεγα ότι από 
τη στιγμή που φωτίστηκε από το ΝΠ ΚΑΠΑ θα μπορούσε στο άμεσο μέλλον να 
υπόκειται κι αυτό στη ρύθμιση που θα προκύψει από τη μελέτη για την ορθολογική 
διαχείριση του φωτισμού όλων των γηπέδων. 

Λαζαρίδης: Θα ήταν πολύ εύκολο για μένα να το ψηφίσω αν ο φωτισμός υπήρχε 
μόνο για λίγες ώρες, για όσο παίζουν τα παιδιά. Από ότι φαίνεται όμως, θα ανάβει μαζί με 
όλο το δημοτικό φωτισμό για όλο το βράδυ, δεν υπάρχει δυνατότητα επέμβασης, το 
απαγορεύει η ΔΕΗ. Δε μπορούμε σε στύλο να τοποθετήσουμε χρονοδιακόπτη. 

Πρ.Αντιπρόεδρος: Πιστεύω ότι δεν πρέπει να δημιουργούμε τόση φασαρία για 
ένα τόσο απλό θέμα. 

Κορωνάς: Δεν είναι απλό το θέμα.  
Πρ.Αντιπρόεδρος: Γιατί δεν είναι απλό το θέμα; 
Κορωνάς: Πριν λίγο καιρό απορρίψαμε παρόμοιο αίτημα συμπολίτη μας για 

φωτισμό χώρου κοντά στο Νοσοκομείο Βέροιας κι έξω από το φαρμακείο του.  
Πρ.Αντιπρόεδρος: Άλλο είναι το φαρμακείο. Εδώ θα παίζουν παιδιά. Υπάρχει 

σοβαρή έλλειψη χώρων. Συγκρίνετε το φαρμακείο με αυτό; Ανόμοια πράγματα 
συγκρίνετε. 

Κορωνάς: Λάθος κάνετε. Η παρανομία είναι πάντα όμοια.  
Πρ.Αντιπρόεδρος: Δεν πιστεύω ότι είναι παρανομία. 
Νεστορόπουλος: Νομίζω κ.Λαζαρίδη ότι πρέπει να γίνει μια μελέτη κι αν δεν 

υπάρχει αντίστοιχος κωδικός στον προϋπολογισμό, ας γίνει μια τροποποίηση 
προϋπολογισμού, ώστε να γίνει μια μελέτη που θα κατατεθεί στη ΔΕΗ για να 
λειτουργήσει νόμιμα ένα φωτιστικό σώμα με χρονοδιακόπτη. 

Λαζαρίδης: Το απαγορεύει η ΔΕΗ. 
Νεστορόπουλος: Ξεχωριστή μελέτη θα γίνει. 
Πρ.Αντιπρόεδρος: Προτείνω να το αναβάλλουμε το θέμα για να το δούμε 

καλύτερα, να ωριμάσει και να έρθει πλέον ώριμο προς ψήφιση. 
Λαζαρίδης: Θα θέλατε επομένως να διευκρινίσουμε αν μπορεί να μπει 

χρονοδιακόπτης.  
Πρ.Αντιπρόεδρος: Συμφωνείτε με την αναβολή του θέματος; 
Μέλη: Ναι. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Το από 31-10-2012 εισηγητικό σημείωμα του αντιδημάρχου Αριστομένη Λαζαρίδη. 
2.- Το με αρ. πρωτ. 2106/9-10-2012 έγγραφο του Ν.Π. με την επωνυμία «Κ.Κ.Π.Α.Α.Π 
& Π.Α.». 
3.- Την με αρ.πρωτ. 2094/5-10-2012 αίτηση του ιερέα του Ι.Ν. Αγίου Τιμοθέου Βέροιας. 
4.- Το με αρ. πρωτ. 56606/29-10-2012 υποβληθέν αίτημα ομάδας πολιτών. 
5.- Το με αρ. φακ. 313701 έγγραφο της Κτηματικής Εταιρίας του Δημοσίου. 
6.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του 
άρθρου 41 του Ν.Δ.356/74 και του άρθρου 96 του Ν.3463/2006. 

 
Αποφασίζει Ομόφωνα 
 

Αναβάλλει τη λήψη απόφασης επί του 22ου θέματος «Επί αιτήματος ομάδας 
πολιτών για τον ηλεκτροφωτισμό γηπέδου ποδοσφαίρου 5Χ5 στο χώρο του Ι.Ν. Αγίου 
Τιμοθέου».    
 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  684/ 2012 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΕΥΩΝ ΑΝΤΙΠΡΟΕΔΡΟΣ Η ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Βασίλειος Γιαννουλάκης 

 
 

Δημητρούλα Γκέκα 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος  Δ. Κουλουριώτης  
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Ε. Εμμανουηλίδης  
Ν.  Τσιαμήτρος  Χ. Δουλγερίδου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου     
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου     
Π. Παυλίδης     
Τ. Χατζηαθανασίου     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Α. Βασιάδης     
Χ. Τσιούντας     
Ε. Γουναράς     
Γ. Σουμπέκας     
Κ. Παναγιωτίδης     
Α. Παπαδόπουλος     
Σ.  Κουμτσίδης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  30-11-2012 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη 
Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  

 
 
 
 
 
 
 
 


